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Protokół nr XXVI/2009 

z Sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

30 grudnia 2009r. 

                                                                                                                             
Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 30 grudnia 2009 r. o godz. 14

00
 w 

Dworku w Jeziorkach k.Osiecznej.  

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Stanisław Osięgłowski, który powitał 

obecnych radnych a w imieniu Rady zaproszonych gości: Andrzeja Pietrulę - wójta Gminy, 

Ryszarda Patelkę - zastępcę Wójta, Longinę Szulc - sekretarza Gminy oraz sołtysów (listy 

obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokółu). 

Przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, Ŝe w obradach bierze udział 14 

radnych, Rada jest więc władna do podejmowania uchwał. 

 

Zaproponował następujący  porządek obrad  : 

 

1. Otwarcie.  

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 

mieszkańcami gminy Krzemieniewo. 

4. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 r. 

5. Podsumowanie pracy Rady Gminy w 2009 r. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

      7.   Zakończenie. 

 

Do zaproponowanego porządku obrad uwag nie zgłoszono, porządek został przez 

radnych przyjęty. 

 

Ad. 2.  

Przewodniczący zapytał o ewentualne uwagi do projektu protokółu z ostatniej sesji Rady, 

który był - jak zwykle – dostępny w biurze Rady a niektórym radnym, którzy wcześniej 

podali swe adresy,  został takŜe wysłany pocztą elektroniczną 

Radny Tomiński zauwaŜył, Ŝe niewłaściwy jest zapis w protokóle dotyczący treści jego 

oświadczenia złoŜonego na ostatniej sesji, dotyczącego okoliczności rezygnacji z 

przewodniczenia Komisji Infrastruktury. W nawiązaniu do tego oświadczył, Ŝe: 

- jego rezygnacja z funkcji przewodniczącego Komisji nie była spowodowana 

niewłaściwym podziałem środków na sport ale brakiem reakcji władz gminy na 

stosowane przez kluby sportowe praktyki dopuszczania do gry w zawodach 

sportowych nieuprawnionych zawodników,  

- oczekuje odpowiedzi i reakcji pana Wójta na zawarte w przekazanym pliku 

dokumentów informacje. 

 

Innych uwag do protokołu nie wnoszono. Przewodniczący poddał protokół z XXV Sesji 

pod głosowanie. 

Za przyjęciem protokołu z XXV sesji Rady Gminy głosowało 13 obecnych radnych, jeden 

radny wstrzymał się od głosowania. Protokół został przyjęty większością głosów. 
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Ad. 3.  

 

Przewodniczący Rady poprosił panią Sekretarz Gminy o przedstawienie projektu uchwały 

w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami gminy 

Krzemieniewo. 

Pani Sekretarz przedstawiła projekt. 

Uzasadniając go poinformowała, iŜ uchwałę proponuje się wprowadzić w związku z 

koniecznością uporządkowania nazw miejscowości w naszej gminie w taki sposób, by były 

one zgodne z nazwami występującymi w urzędowym spisie nazw.  

Przytoczyła kilka przykładów miejscowości, których nazwy w spisie występują a nie są juŜ 

uŜywane a miejscowości nie są zamieszkałe lub nie istnieją, np. nazwa Wyzucin, 

Podkreśliła, Ŝe najwięcej problemów będzie prawdopodobnie z uregulowaniem 

powszechnie uŜywanej nazwy przysiółka Grabówiec – miejscowości zamieszkałej, 

występującej jednak w urzędowym spisie miejscowości pod nazwą Grobowiec. W tym 

przypadku niezbędne będzie przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami a gmina nie 

posiadała uchwały regulującej zasady przeprowadzania konsultacji społecznych. W celu 

opracowania m.in. tych właśnie zasad, proponuje się podjąć niniejszą  uchwałę. Będzie ona 

w przyszłości regulować sposób przeprowadzania konsultacji w oparciu o znane wszystkim 

mieszkańcom zasady.  

Protokół z takich konsultacji będzie podstawą do podjęcia stosownej uchwały przez Radę 

Gminy. Organem kompetentnym do zmiany nazwy miejscowości jest tylko Rada 

Ministrów, która w drodze stosownego rozporządzenia moŜe takiej zmiany dokonać. 

Radny Piotr Sikorki zapytał, czy mieszkańcy przysiółka Grabówiec będą ponosić koszty 

wymiany dokumentów w przypadku zmiany nazwy tej miejscowości. 

Wójt odpowiadając stwierdził, Ŝe na terenie gminy jest wiele nazw przysiółków gdzie nie 

ma mieszkańców i gdzie nie będzie ten problem występował. Problem kosztów 

ponoszonych przez  mieszkańców związanych z wymianą dokumentów wystąpi tylko w 

przypadku Grabówca, który dziś jest częścią wsi Oporowo, z numeracją posesji 

przynaleŜną tej wsi. 

Wójt dodał, Ŝe wg aktualnego stanu prawnego, od 1 stycznia 2010 r. mieszkańcy nie będą 

ponosić Ŝadnych kosztów związanych z wyminą dowodu osobistego. Odpłatne natomiast 

będzie wydawanie innych dokumentów, takich jak prawo jazdy, dowody rejestracyjne, czy 

zmiana adresu działalności gospodarczej. 

 

Innych pytań w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie było, przewodniczący 

przeprowadził więc głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 

 

Ad. 4. 

 

W kolejnym punkcie obrad pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w 

budŜecie gminy na 2009 r. 
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Wyjaśnił, Ŝe zmiana dotyczy przeniesienia środków między paragrafami w związku z 

uiszczeniem opłaty za uczęszczanie dzieci z naszej gminy do przedszkoli w gminie Gostyń 

i mieście Leszno. 

PoniewaŜ pytań do uchwały nie było przewodniczący przeprowadził głosowanie 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. 

 

Przewodniczący Rady złoŜył informację z działalności Rady Gminy w 2009 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 

Przewodniczący podziękował radnym za aktywną i owocną pracę w Radzie – zarówno w 

czasie sesji jak i podczas posiedzeń komisji stałych Rady.  

Podziękował równieŜ sołtysom za stałe zainteresowanie pracami Rady oraz za liczny i 

aktywny udział w obradach. 

W imieniu Rady Gminy przewodniczący podziękował  Wójtowi i wszystkim  pracownikom 

Urzędu Gminy za całoroczną pracę na rzecz gminy oraz dobrą i Ŝyczliwą współpracę z 

radnymi, dzięki której moŜna było zrealizować wszystkie zadania zaplanowane w budŜecie 

na 2009 rok.  

 

 

Ad. 6. 

 

W wolnych głosach i wnioskach Wójt przedstawił wykaz inwestycji wykonanych w roku 

bieŜącym. 

Podziękował radnym za dobrą i owocną współpracę i wszystkim zebranym złoŜył 

noworoczne Ŝyczenia. 

 

Ad.14.  

 

Innych spraw nie poruszono. 

Na zakończenie obrad, przewodniczący Rady złoŜył wszystkim uczestnikom sesji Ŝyczenia 

noworoczne, podziękował za udział w sesji i zamknął obrady . 

Obrady zakończono o godz. 17
oo

 
 
                                                                                           Przewodniczący  
         Protokółowała:                                             Rady Gminy  Krzemieniewo             
  
…………………………………..                       …………………………….............. 
              Bogusława StróŜynska                                                                Stanisław Osięgłowski 

 
 
 
 


